

Appendix
(Z.)
21st Feby.

	Brought forward, £9863 2 11	
To aid the Inhabitants to complete the Road leading from the Ferry of McLean to the 8th range of the Township of Durham,	150 0 0	
As an aid to construct a Causeway of about 9 feet high in the lower part, beginning from the land of Pierre Ambroise Fontaine, on the bank of the River l'Assomption, to reach the land of Sieur Dominique Minier near the line which divides the Seigniorship of L'Assomption from the Seigniorship of Lachenaie,	400 0 0	
To complete the Road from Lennoxville to Charleston, passing through Compton on the East Road,	200 0 0	
To improve the front Road from Shipton to the extremity of Craig's Road,	150 0 0	
To make a Road from Point Gatineau to the 5th range of the Township of Templeton, in an angular direction towards the North East, a distance of 6 miles, where the Road is now opened by the Inhabitants,	250 0 0	
To complete the Road which meets the River Rouge at the place called the Fourchettes—the Bridge over the River Blanche, and the main Road passing through the Village to the Upper part of the Township of Rawdon, in the County of l'Assomption,	125 0 0	
To open a Canal from the Lot No. 28 in the 8th range of Wickham, crossing diagonally the lots Nos. 1 and 2 in the 7th range of Grantham and part of the Lots Nos. 2, 3 and 4 in the 6th range of the said Township of Grantham, a distance of nearly 4½ miles,	200 0 0	
To dredge the River Noire in the Parish of St. Antoine, County of Lotbinière,	100 0 0	
To make a Road from the centre of the Township of Hinchinbrooke along the line of division between lots Nos. 30 and 31 in the 2d Concession by the former Survey, continuing from thence to that part of the Township commonly known as the Gore Settlement, and thence to the Village of Huntingdon,	100 0 0	
To raise higher the Bridges over different ravines, and to level the tops of the Hills bordering on the St. Lawrence in the Parishes of St. Jean Deschaillons, St. Pierre les Becquets and Gentilly, to be divided between the different Parishes in proportion to the works to be done,	600 0 0	
To make a Road from Dewittville on the River Chateauguay, passing between each of the lots Nos. 2 and 3 in 4th, 5th,		
Carried over,	£12138 2 11	

	Montant d'autre part, £9863 2 11	
Pour aider les Habitans à parachever le Chemin conduisant de la Rivière St. François depuis le Bac de McLean jusqu'au 8e. rang du Township de Durham,	150 0 0	
Comme une aide pour construire une jetée d'environ 9 pieds de hauteur pour l'endroit le plus bas, à prendre du terrain du Pierre Ambroise Fontaine, sur la Rive Nord de l'Assomption à gagner celui de Sieur Dominique Minier, vers la ligne qui partage la Seigneurie de l'Assomption d'avec celle de Lachenaie,	400 0 0	
Pour compléter le Chemin depuis Lennoxville jusqu'à Charleston, en passant à travers Compton sur le Chemin de l'Est,	200 0 0	
Pour améliorer le Chemin de front de Shipton jusque dans les profondeurs de ce qu'on appelle le Chemin de Craig,	150 0 0	
Pour faire un Chemin depuis la Pointe Gatineau jusqu'au 5e. rang du Township de Templeton, dans une direction angulaire vers le Nord-Est, distance de six milles, où le Chemin est maintenant ouvert par les Habitans,	250 0 0	
Pour compléter la ligne de Chemin qui aboutit à la Rivière Rouge à l'endroit appelé les "Fourchettes," le Pont sur la Rivière Blanche, ainsi que le grand Chemin qui passe par le Village et jusqu'aux parties supérieures du Township de Rawdon dans le Comté de l'Assomption,	125 0 0	
Pour ouvrir un Canal depuis le No. 28, dans la 8e rangée de Wickham traversant diagonalement les lots Nos. 1 et 2 dans la 7e. rangée de Grantham et partie des lots Nos. 2, 3 et 4 dans la 6e. rangée du dit Township de Grantham, distance d'environ 4½ milles,	200 0 0	
Pour nettoyer la Rivière Noire dans la Paroisse St. Antoine, Comté de Lotbinière,	100 0 0	
Pour faire un Chemin partant du centre du Township d'Hinchinbrook sur la ligne de division entre les lots Nos. 30 et 31 dans la 2de Concession d'après l'ancien arpentage, continuant de là jusqu'à la partie du Township communément connue comme l'établissement de Gore, et de là jusqu'au Village de Huntingdon,	100 0 0	
Pour exhausser les Ponts des différens ravins et aplanir le haut des Côtes sur le fleuve dans les Paroisses St. Jean Deschaillons, St. Pierre les Becquets et Gentilly, à être divisé entre les différentes paroisses à proportion des travaux qu'il y a à y faire,	600 0 0	
Pour faire un Chemin commençant à Dewittville, sur la Rivière Chateauguay et passant entre les lots		
Porté ci-contre	£12138 2 11	

Appendice
(Z.)
21. Févr.